
Kampereiland, 15 november 2024 
 
 
Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat,  

Betreft Beleidslijnlijn grote rivieren.  

Wij, bewoners van de Kampereilanden, hebben woningen,  kinderopvang, zorgboerderijen,  een 
gemeenschapscentrum,  paardenhouderijen, akkerbouwbedrijven of melkveehouderijen op de 
Kampereilanden van de gemeente Kampen.  
Tot onze grote ontsteltenis hebben wij gehoord dat uw ministerie van plan is de  Kampereilanden als 
een buitendijks gebied te gaan beschouwen door deze onder het blauwe regime te laten vallen.  
 
De Kampereilanden zijn geheel van dijken voorzien. Deze dijken zorgen er voor dat bij hoog water 
het water over de dijken kan heen stromen. De Kampereilanden zijn op deze wijze een 
waterbergingsgebied. 
  
De bewoners op de Kampereilanden hebben zo al eeuwen met het water en de overstromingen bij 
zware noordwesten storm, te maken gehad. Hele zware stormen vinden een keer in de 500 jaar 
plaats. 
De Kampereilanden zijn een van de vruchtbaarste landbouwgebieden in de wereld. Het is verstandig 
om deze vruchtbare grond  te kunnen blijven gebruiken voor de melkveehouderij of de akkerbouw.  
 
Maar als u ons gebied onder het blauwe regime als buitendijks gaat beschouwen (ondanks dat de 
Kampereilanden door sterke dijken zijn omgeven) zullen banken geen financieringen meer 
verstrekken en kan de volgende generatie geen bedrijf meer overnemen.  
De huidige generatie zit met een bedrijf dat niets meer waard is en heeft dus zijn hele leven voor 
niets gewerkt met vaak hoge schulden aan de bank.  
Het bestaanszekerheid van de mensen op de Kampereilanden wordt in hoge mate aangetast. Dat 
baart ons grote zorgen. Daar liggen wij ’s nachts wakker van. 
Ook zal het niet meer mogelijk zijn om in de toekomst een investering in een bedrijfsgebouw of 
woning te kunnen doen omdat er geen vergunning meer voor wordt verleend en ook omdat 
financiering hiervoor niet meer mogelijk is omdat de bank geen geld wil geven. 
 
Alle verleende vergunningen en financieringen zijn aangegaan met het vertrouwen dat hier een 
gezonde bedrijfsvoering mogelijk is. 
Door de maatregel die het ministerie wil nemen, zullen bedrijven in de problemen komen. 

Wij protesteren dan ook tegen deze maatregel om de Kampereilanden onder het blauwe regime te 
laten vallen. Graag zouden wij een maatwerkoplossing willen bespreken. 
De inwoners (burgers, akkerbouwers en melkveehouders en andere ondernemers) zouden graag met 
u om de tafel willen zitten om de mogelijkheden te bespreken. 

 

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

 


